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Ad 1) Godkendelse af dagsorden 

LS ønskede punkt 9 udsat til oktobermødet. 

Herefter blev dagsordenen godkendt. 

 

Ad 2) Godkendelse af referat fra mødet den 17. august 2022 

Godkendt med en enkelt tilføjelse. 

 

Ad 3) Meddelelser 

SLB orienterede om et forslag om at rykke møderne på baggrund af Brown 

Bag-møderne, som ligger hver onsdag kl. 12-13. LMA kan pga. 

undervisning ikke deltage, hvis møderne rykkes, så det blev vedtaget at 

efterårets møder rykkes til 12.30-14-30.  

Til foråret ligger møderne kl. 13-15. 

SHM orienterede om resultatet af studiestartsprøven. 

LS og ASW er ved at færdiggøre uddannelsesevalueringen af Græsk og 

Latin. FAK vil gerne udvide studiestarten, så den lægger henover hele året 

for at fastholde de studerende. Instituttet har foreslået, at en forlænget 

studiestart gælder flere af instituttets fag – det arbejdes der videre med. 

LS orienterede om, at spørgsmål om online undervisning fjernes i 

evalueringsskemaerne, til gengæld er der tilføjet spørgsmål om Absalon. 

 

Ad 4) Løbende drøftelse af studiemiljøet 

SLB mindede om, at vi på oktobermødet har et særligt fokus på SPS-

studerende. 

AAC orienterede om lektiecaféen, som er godt i gang – og der arbejdes på 

en petitumworkshop, hvor de vil bruge lidt af midlerne fra corona-runden. 

Generelt skal Fagrådene lige løbes i gang, men der skal nok komme gang i 

nogle tiltag. 

LMA oplever, at der er for mange cykler ved indgangene. LS fejlmelder til 

bygningsdriften. 

 

Ad 5) Behandling af evalueringer for E21 (Histories vedhæftet) 

SLB orienterede om, at evalueringsproceduren er i fokus i Forum for 

studienævnene.  

Institutterne kan i efteråret foreslå evalueringsmodeller, som tages op i 

Forum for studienævn, og der vil i foråret køre forskellige 

evalueringsmodeller, hvorefter der evalueres findes en best practice. 



 

 

SIDE 3 AF 4 SLB foreslår, at punktet kommer på dagsordenen til oktober – evt. 

november. 

SLB redegjorde for evalueringerne på Historie – SN godkendte 

evalueringen. 

 

Ad 6) Drøftelse af revision af Studienævnets forretningsorden vedr. 

de faglige underudvalg.  

SLB redegjorde for baggrunden for punktet. SN-medlemmerne får ’kun’ 30 

timer for SN-arbejdet. 

LS redegjorde for timenormsaftalen og definitionerne/rollerne for SN-

medlem og UL’er.  

SLB foreslår, at vi nedsætter et udvalg bestående af forperson- og 

næstforperson – evt. i turnus med de andre studentermedlemmer - og de 

administrative medarbejdere, der mødes med fast kadence.  

SHM og SLB laver et udkast til ny forretningsorden, som tages op på mødet 

i oktober, med virkning fra 1. november. 

 

Ad 7) Arbejdsgruppens beretning om arbejdet med 

uddannelseslandskabet 

LS redegjorde for arbejdet i arbejdsgruppen, som er ved at skitsere de fem 

modeller/scenarier, hvorfra der skal vælges ét.  

Den 5. oktober er der institutfrokost, hvor scenarierne lægges frem, det 

samme gælder for Fagrådene i ugen efter. 

Når FLT fremlægger deres bud, kommer det i høring i SN. 

 

Ad 8) Behandling af pensumbestemmelser for Etnologis 2022-

studieordning 

TD redegjorde for bestemmelserne. Der var enkelte spørgsmål -  

Studienævnet godkender med nævnte specifikationer. 

 

Ad 9) Behandling af portfolio-bestemmelser for forskningsområderne 

for F23 

Punktet udskydes til næste møde. 

 

Ad 10) Planlægning af evalueringsperioden for efterårets kurser 

Default er lige nu sat fra 15. november til 1. december 2022 

Det blev besluttet, at perioden skal vare fra 15. november til den 23. 

december, tidspunktet ændres gerne til 23.59. 

 

Ad 11) Drøftelse af HUMs handleplan 2023 (Handleplan vedhæftet) 

Der var enkelte bemærkninger. 

Planen skal efterfølgende godkendes i FLT 

 



 

 

SIDE 4 AF 4 Ad 12) Revidering af Studienævnets årshjul 

Udskydes. 

 

Ad 13) Merit- og dispensationsansøgninger 

Studienævnet følger det faglige underudvalg for Histories indstilling til 

afslag – ellers ingen bemærkninger til den rundsendte liste. 

 

Ad 14) Eventuelt 

Der var ikke noget til eventuelt. 
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